
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 10 2015 

 

Tid: 2015-12-09  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 380 hos Mats                       Niklas Lundgren 

                         Ordf/sekr Rolf Brehmer                                  Mats larsson 

                                                                                        Ola Laggar 

                                                                                       Mattias Pålsson 

                                                                                        Andreas Roxenborn  

                                                                                      

                                                                                         

                                                                                         

                   

                                        

                                                                                     

§ 89  Mötets öppnande                                                   

Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§ 90Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§ 91 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes. (Justerades)                                        

 

§92 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
Värmesektionen       Batteribyte på värmemätarna planeras att genomföras under dec.                                                          

                                 Styrelsen har beslutat att värme får upphandla optimeringsåtgärder  

                                 enl offerten med lägsta pris. ( efter kontroll att rätt typ av materiel  

                                 används). Kontroll genomförd offerten ok. Kostnaderna belastar nästa  

                                 budgetår. 

 

Ekonomi                  Kassören informerade om det ekonomiska läget (ok). 

                                                                                                                                                               

  

Miljö                      Nytt parkeringsbolag behöver anlitas. Miljö kommer att träffa ett aktuellt  

                               bolag under nästa vecka. 

                                 

Garage                   Det finns möjligheter att  lånefinansiera en ev elrenovering.  

                               Årsmötesfråga .Mattias tar in offerter.  

 

Fiber                       Intet 

                                

 

                             

§93  Post och annat  

  Intet 

 

 



 §94 Uppdragslistan 

Uppdrag 72 klart stryks (bollplan) 

  

 

§ 95 Övriga frågor 

 Kommunen har genomfört ett inledande informationsmöte avseende Vallav framtid 

(ev förtätning). Niklas representerade oss. 

Ordf kontaktar valberedningen. 

Mossbladet utdelas före jul sekr/ordf. 

 

§ 96  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

1      2016                         01-11                                Andreas 

2                                       02-01                                Melker 

3                                       02-29                                Niklas 

Årsmöte                           03-15 tisdag                  Ingmar bokat Midgård OBS! ny tid 

 

 

§ 97  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. Och önskade styrelsen en God Jul o ett Gott Nytt 

ÅR. 
 

   

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: Vid nästa möte 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


